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1. Goedkeuring verslag 14 november 2023  

 
Erik De Lathouwer, afwezig op vorige vergadering, had zich per mail kandidaat gesteld om van de 

werkgroep SOV Young concert deel van uit te maken, wat niet was opgenomen in het verslag.  

Na deze aanvulling wordt het verslag goedgekeurd. 
 

  
2. Verwelkoming nieuw bestuurslid. 

 
De voorzitter verwelkomt Klaus De Pillecyn als nieuw bestuurslid als afgevaardigde van de deelraad BKE 

(beeldende kunsten-erfgoed) in vervanging van Jack van Peer. Klaus stelt zichzelf daarop even voor aan 

de vergadering. Hij is voorzitter van fotoclub Pixel die hijzelf 13 jaar geleden heeft opgericht. 
 

 
3. Oproep deelneming buitengewone AV ACCSI 12/12/23 

 

Er staat een buitengewone AV gepland van ACCSI waar de nieuwe statuten moeten worden 
goedgekeurd uiterlijk voor 1 januari 2024. Hiervoor moeten er voldoende aanwezigen zijn opdat deze 

vergadering rechtsgeldig zou zijn. Daar deze vergadering digitaal plaats vindt overdag (11u30) wordt er 
op aangedrongen om, indien je niet aanwezig kan zijn, gebruik te maken van het stemmen per 

volmacht. 

 
 

4. Financiële evolutie ACCSI 
 

Op de vorige vergadering van ACCSI werd ook de financiële situatie besproken, meer bepaald het 
budget voor 2024. Daaruit blijkt dat, indien de negatieve trend van de laatste 3 jaar zich verder zet, 

ACCSI medio 2025 in de rode cijfers zou duiken. 

 
De CR vreest dat dit een negatieve invloed gaat hebben op de programmatie want er zal daar dan met 

minder financiële middelen moeten gewerkt worden en we zijn bezorgd dat dit gaat leiden tot een 
verschraling van het aanbod. 

 

De voorzitter had een eerste ontwerp klaar van een brief waarin de CR haar bezorgdheid over deze 
evolutie uit. Op dit ontwerp zijn verscheidene reacties gekomen en er wordt besloten deze brief te 

herformuleren alvorens hem naar de beleidsmakers over te maken. 
 

 
 

 



 

5. Stavaza werkgroepen 
 

a. Subsidie 
Op de samenkomst van 21/11 werd de lijst van aangesloten verenigingen overlopen en 

werden er enkele verenigingen geschrapt die reeds meer dan 3 jaar inactief zijn (of geen 

basisgegevens hebben doorgestuurd) . 
Wat de deelraad podiumkunsten/beeldende kunst betreft is er aan de hand van de 

ingestuurde basisfiches) reeds een rangschikking opgemaakt. Nu is het de beurt om 
hetzelfde te doen met de socio-culturele verenigingen zodat beide groepen kunnen 

samengevoegd worden om tot een indeling in categorieën te komen. De volgende 

vergadering hiervoor is gepland op 13/12. (vergadering is last minute geannuleerd, er moet 
een nieuwe datum gezocht worden) 

  
b. CR 2.0 

Een volgende vergadering van deze werkgroep staat gepland op 23/1 om verdere 
aanpassingen van de werktekst te bespreken. 

 

c. Vormingsaanbod 
Deze werkgroep is nog niet samengekomen. Eerste samenkomst voorzien in januari volgend 

jaar. Zie ook opmerking in varia. 
 

d. SOV Young 

Voorzitter en secretaris hebben met directeur Kristof Van de Broeck samengezeten op 6/12 
om de praktische zaken i.v.m. de schouwburg te overlopen. Er staat nog een onderhoud 

met directeur Tim Haerinck gepland op 20/12 om een eventuele samenwerking met de 
academie te bespreken. 

Na contact met de verantwoordelijke van SOV Young bleek dat zij een pauze willen tussen 
de eerste 2 werken en het hoofdwerk (4de symfonie Tchaikovsky). Maar die eerste 2 

werken duren samen hooguit 15 minuten. Daarom wordt voorgesteld om dit concert aan te 

vullen met een klein pianorecital wat organisatorisch te verkiezen is boven een optreden 
door een extra ensemble. Hiervoor werd al contact gelegd met Victoria De Roeck, een 

veelbelovend jong talent dat haar studies aan de academie heeft afgewerkt en zodoende 
perfect past in de doelstelling van het orkest. Pluspunt is dat zij de piano die beschikbaar is 

in de stadsschouwburg kent en er geen extra kosten moeten gedaan worden om eventueel 

een andere piano te huren.  
Als presentator wordt de naam van Stijn Van de Voorde naar voor geschoven. Die is 

tenslotte titelvoerend cultureel ambassadeur van de stad en dit zou toch een meerwaarde 
betekenen voor dit concert. 

 

 
6. Stavaza commissies, adviesraden 

 
a. Bibcommissie 

Er is in die commissie enig ongenoegen geventileerd omdat die commissie geen enkel 
zeggenschap heeft over beslissingen genomen rond de bouwwerken 

 

b. Museumcommissie 
De commissie is op 11/12 samengekomen en het goede nieuws is dat er een verdubbeling 

van de subsidie vanuit Vlaanderen is toegekend. 
In juni ’25 zou het nieuwe museum worden geopend. Dit zou perfect samenvallen met de 

bedoeling om van 2025 het Mercatorjaar te maken. 

Curiosum (in Huis Janssens) is een schot in de roos en trekt veel volk. 
 

 
 

 
 

 

 



 

 
7. Varia 

 
De volgende vergadering van de CR wordt vastgelegd op dinsdag 9 januari.  

De meeste documenten rond de CR zou op de sharepoint van de CR moeten te raadplegen zijn. Er 
wordt geopperd om voor de CR een vorming te organiseren omtrent het gebruik van dit platform. 
Hiervoor zal beroep gedaan worden op IT-specialisten van de stad. 

 

 

 

 
 

Dirk Verlaeckt        Filip Smet 

 
secretaris        voorzitter 

 
 


